
Zápis 
z jednání komise životního prostředí 

č. 4/2023 konaného 22.2.2023 

Přítomni:  J. Mošnička, R. Bryll, B. Blažek 

Omluveni:  J. Kubeš 

Hosté:  Tomáš Šena Soběslav – předseda komise výstavby 

             V. Laňka – jednatel firmy Lavocons, s.r.o. 

 

Program: 

1. Příprava nového sběrného dvora v Soběslavi  

 
Jednatel fi LAVOcons, s.r.o. představil přítomným činnost firmy spočívající mimo jiné v 
možnosti vyhotovení projektové dokumentace a potřebných podkladů pro podání žádosti o 
dotaci na vybudování sběrného dvora. Rovněž představil projekty sběrných dvorů 
realizovaných v ČR i v zahraničí. Systém je variabilní a umožňuje využití spodních prostor pro 
uskladnění nejrůznějších druhů odpadu nebo např. jako re-use centra. 
Komise ŽP předala V. Laňkovi mapové podklady umístění nového SD za areálem Správy 
města Soběslavi, s.r.o., při využití pozemku bývalé železniční tratě. Jako vhodné se jeví využití 
současného SD jako prostor pro skladování nebo dotřiďování odpadů.  

Zhruba za konce března by měla být fi LAVOcons zpracována studie možného umístění 
nového SD, která bude následně projednaná v komisi. 

 
 

Zapsal: 28.2.2023 

R. Bryll 


